



AYAS

4 Antagnod, 1720 metres altitude: an enchanting little village with an incomparable view of the Mount Rosa massif. A well known tourist centre with many easy downhill skiing runs, a cross-country skiing loop and ski mountaineering trails. Champoluc is the most important village in the Ayas Valley. Its many and very modern lifts lead up to the colle di Bettaforca, 2727 metres, where they connect to those of the Gressoney Valley.

AYAS

4 Antagnod in 1720 m Höhe ist ein lieblicher Ort mit einem einzigartigen Blick auf das Rosa Massiv. Er ist ein bewährter Wintersportort mit zahlreichen nicht zu schwierigen Abfahrten, einer Langlaufloipe und Wege für Hochgebirgstouren. Champoluc ist die wichtigste Ortschaft im Ayas Tal. Von hier führen zahlreiche moderne Anlagen bis auf die 2727 m des Bettaforca Passes, der Übergang zum Gressoney Tal.

BRUSSON

5 Located at an altitude of 1332 metres, surrounded by pine tree forests, Brusson is the perfect place for cross-country skiing, thanks also to the Foyer du Fond equipped with all a cross-country skier may need: changing room with over 300 cabinets, application of ski wax, showers and ski hire. Important Nordic ski competitions take place in Brusson. In Estoul the downhill trails run through an enchanting landscape of woods, up to Punta Palasinaz.

BRUSSON

5 In 1332 m Höhe liegt eingebettet in Lärchenwälder Brusson, ein perfekter Ort für die Liebhaber des Langlaufskis. Für sie wurde das „Foyer de Fond“ eingerichtet. Hier findet der Langläufer alle Service-Einrichtungen wie Umkleieräume mit über 300 Spints, Anlagen zum Einwachsen, Duschen, Ski-Verleih. In Brusson finden jedes Jahr Wettkämpfe des nordischen Skis statt. Von Estoul führen die Abfahrtspisten bis zur Punta Palasinaz durch eine zauberhafte Waldlandschaft.



- A** PRAË
- B** ESTOUL BABY
- C** PALASINAZ 1-2
- D** CHAMPEILLE-LITTERAN

- 14 KM 3 + 11**
- ESTOUL - 5 - 10 KM**
- TROIS VILLAGES - 5**
- 7,5 - 10 - 15 KM**
- ARCESAZ - 2 - 3**
- 5 - 7,5 KM**



SCUOLA DI SCI BRUSSON PALASINAZ

Loc. Pian - Fraz. Villon
11022 Brusson
T - 340 5410632 alpino
347 9668259 nordico
fax - 0125 300800
www.brusson.org



Symbols Piktogramme



Cross-country ski
Langlauf



Downhill ski
Alpinski



Sledge
Schlitte



Summer ski
Sommer Ski



Snow Bike



Tennis courts
Tennisplatz



Squash



Heliski



Indoor Swimming pool
Hallenbad



Ice climbing
Eisklettergarten



Climbing wall
Klettergarten



Ice-Skating
Eislauf



Riding · Reiten



Winter trails
Verschneiteten Wegen



Snow-shoes
Schneeschuhen



Fitness



Snow park



Ski-touring
Skihochtouren



Curling



Sled Dog



Baby club



Kiteski



Childrenplayground
Kinderspielplatz



Bowling



Cinema
Kino



Disco
Diskotheek



Casino
Spielcasino



Rent ski
Ski Miete



Ski instructors
Skihlehrer



Mountain huts
Berghütten



Foyer De Fond



First Aid
Erste Hilfe



Self timing trail
Rennpiste



Paragliding
Paragliding



Snow mobiles
Motorschlitten



Hang gliding
Drachen



spa
Thermalbad



Travelator



Skilift



Chairlift
Sessellift



Cable-car
Seilbahn



Cableway



Hotel & n. of beds
Hôtel und Bettenzahl



Campings
Campingplätze



Farmhouses & n. of beds
Bauernhöfe und Bettenzahl



Bed and Breakfast
Übernachtung und Frühstück